



活動紀要 Events and activities



2011年10月13日

監管局主席陳韻雲女士(前排右)出席地產代理界慶祝中華人民共和國成立六十二周年聯歡大會。監管局副主席梁永祥先生及行政總裁余呂杏茜女士也應邀出席聯歡會。

13 October, 2011

EAA Chairman Ms Vivien Chan (right on the front row) attends a banquet celebrating the 62nd anniversary of the founding of the People's Republic of China organised by estate agents. EAA Vice-chairman Mr William Leung and Chief Executive Officer Mrs Rosanna Ure are also guests of the banquet.

2011年10月26日

監管局舉辦第二次從業員「聚焦小組」，與持牌人就執業的情況交流意見。

26 October, 2011

The EAA organises the second focus group meeting with licensees to exchange views with them on their practice.



2011年10月27日

深圳市房地經紀行業協會與香港專業地產顧問商會到訪監管局。行政總裁余呂杏茜女士(前排左三)、規管及法律總監劉淑葵女士(前排右一)和執行總監黃維豐先生(前排右二)接待代表團。

27 October, 2011

A delegation from the Shenzhen Real Estate Broker Trade Association and Hong Kong Chamber of Professional Property Consultants visits the EAA. The delegation is received by EAA Chief Executive Officer Mrs Rosanna Ure (third from left on front row), Director of Regulatory Affairs and General Counsel Ms Eva Lau (first from right on front row) and Director of Operations Mr Anthony Wong (second from right on front row).



2011年12月8日

監管局主席陳韻雲女士及行政總裁余呂杏茜女士出席香港新界地產代理商聯會第一屆常務執行委員會就職典禮。陳韻雲女士在典禮上致辭。

8 December, 2011

EAA Chairman Ms Vivien Chan and Chief Executive Officer Mrs Rosanna Ure attend the 1st Executive Committee Inauguration of the H.K.N.T. Estate Agents & Merchants Association. Ms Vivien Chan delivers a speech at the ceremony.

